

25 March 2025

### **Issuance of Annual Benefit Statements**

MASS Mandatory Provident Fund Scheme (“the Scheme”) was got onboard the eMPF Platform on 26 June 2024. The eMPF Platform has started issuing from 22 March 2025 the annual benefit statements (“ABS”) for the Scheme. The ABS covers the financial period of the Schemes from 1 January 2024 to 31 December 2024.

The eMPF Platform adopts a standardized layout for the ABS which would be different from that of the ABS you received from the YF Life Trustees Limited in the past. The ABS will be presented under two logos, namely that of the eMPF Platform and that of YF Life Trustees Limited. In addition, the ABS for 2024 are prepared based on the data administered by YF Life Trustees Limited before onboarding and the data administered by the eMPF Platform after onboarding. From 2025 onward, all ABS of the Scheme above will be prepared solely by the eMPF Platform.

Should you have any questions concerning data before onboarding in the ABS, please contact us at 2533 5522. For other enquiries, please contact eMPF Customer Service Hotline at 183 2622.

YF Life Trustees Limited

### **發出周年權益報表**

萬全強制性公積金計劃（「計劃」）已於 2024 年 6 月 26 日加入「積金易」平台。「積金易」平台已於 2025 年 3 月 22 日開始發出計劃的周年權益報表，該周年權益報表涵蓋計劃從 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 12 月 31 日的財政期。

「積金易」平台採用標準化的格式印製周年權益報表。該格式與過去你從萬通信託有限公司收到的周年權益報表會有所不同。周年權益報表將印有「積金易」平台及萬通信託有限公司的兩個標誌。此外，2024 年的周年權益報表包含萬通信託有限公司加入「積金易」平台前所管理的數據以及加入平台後由「積金易」平台所管理的數據。從 2025 年起，上述計劃的所有周年權益報表將由「積金易」平台獨自編制。

如果你對周年權益報表內有關加入「積金易」平台前的數據有任何疑問，請致電 2533 5522 聯絡我們。關於其他查詢，請致電 183 2622 聯絡「積金易」客戶服務熱線。

萬通信託有限公司 謹啟  
2025 年 3 月 25 日